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Per-Ove Mattsson 

Wiveca Eklund 

Avdelningschef 

sekreterare 
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Ordförande Ledamot 

 

 

____________________________ 
1
 Handikappföreningarnas Samarbetsorgan 

2
 Delaktighet Handlingskraft Rörelsefrihet – Stockholm 

3 
Synskadades Riksförbund Stockholms stad
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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Lars Jonsson utsågs 

att justera protokollet fredagen den 13 november. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 12 oktober anmäldes och lades 

till handlingarna. 

 

§ 4 Dagens värd: Söderledskyrkan 

Lena Ljungström berättade om Farsta församling där 

Söderledskyrkan en av tre kyrkor ingår. Söderledskyrkan, 

Sköndal och Farsta strand. Söderledskyrkan byggdes på 50-talet 

och är idag K-märkt. 

I Söderledskyrkan finns även ett Columbarium. 

Det finns sex diakoner anställda i församlingen varav två finns på 

Kornet 

På Kornet finns bland annat café, skapande verksamhet, mässa, 

frukost för hemlösa, kontakt med verksamheten Morris samt 

insamling av kläder. På Kornboden kan du fynda second hand. 

 

 

§ 5 Dagens gäst: Eva Palmér Andersson, Enhetschef 

för biståndsenheten funktionsnedsättning 

Eva kom för att berätta lite om KTT= korttidstillsyn för barn över 

12 år. 

De söker bistånd från året de fyller 13 år och kan få det så länge 

de går i skolan. Idag finns 28 beviljade beslut. Det är ett LSS 

beslut. 

De enheter vi har i Farsta som idag har KTT är Hökarängsskolan 

och privata Martinskolan. 

Korttidstillsyn är som ett vanligt fritids. 

Oftast är det skolvalet som avgör vilken KTT det blir, oftast blir 

det i skolan man redan går i. 

Idag kostar en insats cirka 70,000/elev och termin. 
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§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 17 november 

2015 

Ärende nr 9: Stadsdelsnämndens sammanträden 2016 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 15: Rapporering till IVO av ej verkställda beslut för 

kvartal 3 år 2015  

Rådet hade inga synpunkter. 

 

 

 

§ 7 Information från förvaltningen 

Förvaltningen får en ny stadsdelsdirektör, Kerstin Sandström, 

kommer närmast från Skärholmens stadsdelsförvaltning. Hon 

börjar den 16 november 2015. 

EDÖ, nämnden förväntas ta ett beslut den 17 november om 

vilken inriktning boendet ska ha framöver.  Enligt 

arbetsmiljöverket så behöver huset byggas om senast 2019 för att 

uppfylla kraven som ställs på vård och omsorgsboende idag. 

Planeringen är att ombyggnaden ska börja 2017. 

Budgeten för 2016 är snäv. 

Flyktingsituationen; det är fortfarande ett hårt tryck då många 

ensamkommande barn/ungdomar kommer. 

 

Balanslistan uppdaterades, Bilaga 1 

 

 

§ 8 Rapporter 

21 aktiviteter utifrån budget 2016 är genomarbetade och 

godkända av rådet. Bilaga 2 

 

Rapporten Skillnadernas Stockholm från Kommissionen för ett 

hållbart Stockholm, här har nämnden ett önskemål till råden i 

stadsdelsförvaltningen att lämna in förslag på hur hela staden ska 

utvecklas till ett hållbart samhälle ur alla aspekter utifrån rådets 
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egna erfarenheter. Nämnden hoppas att råden vill lämna in 

förslag senast den sista mars 2016. 

Funktionshinderrådens ledamöter i staden har varit inbjudna till 

ett utbildningsseminarie 5 november med Riitta-Leena Karlsson 

funktionshinderombudsman och Erik Malm kommunstyrelsens 

funktionshinderråds ordförande.  

Stadens budget gicks igenom samt vad råden bör tänka på att ta 

upp i sina råd när verksamhetsplanen presenteras. Mötet var ett 

samarbete mellan HSO Stockholms stad och staden 

 

Ordförande och vice ordförande i råden var inbjudna till ett möte 

20 oktober för att utbyta erfarenheter och för eventuellt 

samarbete mellan råden. Mötet hölls hos SRF Stockholms stad. 

 

§ 9 Övriga frågor 

På nämndens planeringsdag den 20 november kommer 

ordförande och vice ordförande från rådet att närvara. 

Förvaltningens föreslagna mötesdagar för rådet 2016 godkändes. 

Bilaga 3  

Julbuffé för ledamöterna i rådet sker måndagen den 7 december 

direkt efter det ordinarie mötet på Farsta gård. 

 

 

§ 10 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 7 december. 

 

 

§ 11 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet. 

 

 


